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Medina, a l esquerra, felicita Joan Martínez instants després de donar se a conéixer el recompte de vots divendres a la seu del Col-legi d'Advocats

Joan Martínez, nou degá del 
Coldegi d’Avocáis de Granollers
La candidatura d’Antoni Font guanya els altres quatre carrees en joc: vicedega i tres diputats

Resultats eleccions al Col-legi d’Advocats del valles Oriental

Candidatura 
d’Antoni Font

Degá Antoni Font 241

Vicedega 

Diputat 5é 

Diputat 6é 

Diputat 7é

Jesús Santos 270 

Pilar Ballestero 268 

Dolors Salazar 286 

Silvia Catot 285

1 Candidatura 
1 de Joan Martínez

vots

1 Joan Martínez I 270 1

Ramón Palau 252

Raquel Bardella 235

Lidia Velasco 221

Roger Sublrana 224

Carrees electes

Granollers

Ferran Polo

Joan Martínez será el nou 
degá del Col-legi d’Advocats 
del Valles Oriental en subs- 
titució de Josep Medina, que 
deixa el cárrec després de 
vuit anys dirigint aquesta 
institució i deu anys més a 
la junta, vuit com a diputat 
de formació i dos com a vice- 
degá. En les eleccions de la 
setmana passada que van cul
minar divendres, Martínez, 
que va sumar 270 vots, es 
va imposar per 29 vots de 
diferencia a Antoni Font, 
l’altre candidat a degá, que 
en va obtenir 241. En canvi, 
els altres quatre cárrecs en 
joc van ser per a advocats que 
formaven part de la candi
datura de Font: Jesús Santos

repetirá com a vicedegá en 
imposar-se a Ramón Palau, 
de la llista de Martínez, per 
nornés cinc vots de diferen
cia. Els cárrecs deis diputats 
cinqué, sisé i seté també van 
ser per a membres de la llis
ta de Font: Pilar Ballestero, 
Dolors Salazar i Silvia Catot 
(vegeu gráfic adjunt). Van 
votar uns 280 col-legiats. El 
vot es fa amb llistes obertes i 
pondera el valor en fundó de 
si l’advocat está en exercici o 
jubilat.

Al Col-legi d’Advocats de 
Granollers, és la primera 
vegada que es dona una 
barreja de membres de les 
candidatures. En aquest cas, 
el degá será d’una llista i 
la resta de membres d’una 
altra. En declaracions a EL 
9 NOU, Martínez, que té 54

anys i despatx professional 
a Canovelles, es va mostrar 
“contení” peí resultat tot i 
lamentar que no entressin la

resta de membres de la can
didatura. A partir d’ara, tre- 
ballará per “buscar el consens 
amb tothom” i “partint de la
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base del que s’ha fet fins ara”. 
Per Martínez, que fa 12 anys 
que és a la junta del Col-legi, 
“és un orgull” poder ser-ne 
el degá. Está especialitzat en 
dret penal, mediado i és pro- 
fessor de l’Escola de Práctica 
Jurídica, on és el coordinador 
del módul de dret penal. Pel
la seva banda, Antoni Font, 
que té 33 anys i en feia vuit 
que era a la junta, valora que 
els resultats van ser “molt 
igualats” i que hi va haver

Josep Medina: 
“Deixo am ics al 
Col-legi i aixó és 
molt important”
Granollers

L’assemblea va servir per 
acomiadar Josep Medina, 
degá els darrers vuit anys. 
“Deixo amics al Col-legi 
i aixó, per mi, és molt 
important”, va dir Pencara 
degá, que va agrair la tasca 
feta per les persones que 
van organitzar el procés 
electoral on, per primera 
vegada, es va poder votar 
a les oficines de Mollet. 
“Era una vella reivindica
do deis companys d’allá 
que s’ha pogut fer reali- 
tat”, va celebrar. Medina 
també va agrair la feina 
feta per les dues candida- 
tures. “Aporteu el vostre 
gra de sorra a aquest edi- 
fici que estem construint 
entre tots des de fa gaire- 
bé 100 anys”, va tancar.

“molta participado”. Per ell, 
demostren que s’ha valorat 
el projecte que van presentar 
amb el seu equip. Creu que 
la nova junta “mantindrá una 
línia continuista” i “ho fará 
molt bé”.

El relleu es formalitzará 
en una assemblea del Col- 
legi d’Advocats que es fará 
al gener. Les eleccions han 
renovat la meitat deis cárrecs 
de la junta. Els altres cinc 
-secretan i diputats primer, 
segon, tercer i quart- es 
mantenen i es renovaran 
d’aquí a dos anys.


